

# For Your Information

給您的訊息

張貼日期：3/03/2025

檔案編號：PAM/PRE/CH0016/2025

致：聚龍居各業戶

## 會所二樓兒童遊戲室翻新後重新開放及新收費事宜(更新版)

### Re-opening of Children's Playroom at 2/F Clubhouse after Renovation Work and New Charging Scheme (Updated Version)

茲通知各業戶，會所二樓兒童遊戲室將完成翻新工程並於 2025 年 3 月 1 日重新開放。為減輕日後兒童遊戲室的維修保養費用，故此該設施將轉為收費項目。本會所為讓各位業戶體驗新設施，特別安排於 2025 年 3 月 1 日至 3 月 2 日提供免費體驗日，並將於 2025 年 3 月 3 日起正式實施收費計劃，詳情如下：-

Please be informed that the children's playroom at 2/F Clubhouse will re-open after renovation work on 1 March 2025.

In order to reduce the repair and maintenance cost of the children's playroom in the future, it will be charged. To allow residents to experience the new facility, we will provide free trial days from 1 March 2025 to 2 March 2025. The charging scheme will officially commence on 3 March 2025. Details are as follows: -

設施 Facility	開放時段 Opening Session	收費計劃 Charging Scheme	
會所二樓兒童遊戲室 Children's Playroom at 2/F Clubhouse	08:00 – 12:00	<b>星期一至五：</b> \$5 / 每節每位小童 (已包含兩名同行成人)	<b>Monday to Friday:</b> \$5 / per session per child (Including two accompanied adults)
	13:00 – 17:00	<b>星期六、日及公眾假期：</b> \$10 / 每節每位小童 (已包含兩名同行成人)	<b>Saturday, Sunday and Public Holidays:</b> \$10 / per session per child (Including two accompanied adults)
	18:00 – 22:00	<b>家庭月費計劃：</b> \$50 / 月 (每節只限一名小童及兩名同行成人進入)	<b>Family Plan:</b> \$50 / per month (Only for one children with two accompanied adults each session)

如有任何查詢，請致電 2694 8298 與會所職員聯絡。

Should you have any enquiries, please feel free to contact Clubhouse Staff at 2694 8298.

聚龍鄉村俱樂部  
Country Club Royale

# For Your Information

給您的訊息

會所二樓兒童遊戲室參考圖片:

Children's Playroom at 2/F Clubhouse Reference photo:



置邦物業管理有限公司

ISS EastPoint Property Management Limited

物業管理公司牌照號碼 PMC Licence (C-072046)



FACILITY SERVICES



連繫  
**地球①小時**  
**GIVE AN HOUR  
 FOR EARTH**

**22.03.2025 | 20:30**

**不想珍貴大自然消失**

**DON'T LET OUR BEAUTIFUL**

**NATURE DISAPPEAR**



**立即承諾  
 PLEDGE NOW**

WWF-Hong Kong [earthhour.hk](http://earthhour.hk)

**承諾支持世界自然基金會地球一小時  
 IS COMMITTED TO WWF'S EARTH HOUR**